

僱主收取 PISE 政府回饋入賬指示 (表格 F2)
Employer Instruction for Handling and Deposit
Government Incentive Allowance under PISE (Form F2)

第一部份 (僱主資料) Part I (Employer Information)

僱主名稱 :

Employer Name :

第二部份 (銀行戶口資料) Part II (Bank Account Information)

本公司現同意並授權職業訓練局(VTC)將政府回饋(如有)存入下述之銀行賬戶。

We hereby agree and authorize Vocational Training Council (VTC) to handle and deposit the government incentive allowance (if any) to our destined bank account by bank automatic payment method.

銀行名稱 Bank Name :	
---------------------	--

賬戶號碼 Bank Account No# :	<input type="text"/>	-	<input type="text"/>	-	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
	(銀行編號 Bank Code)		(分行編號 Branch no.)		(戶口號碼 Account no.)												

信用卡號碼 / 戶口均不適用 Credit Card number/account is not accepted

銀行賬戶持有機構名稱 Name of bank account owner* :	(中文 Chinese)	
	(英文 English)	

* 銀行賬戶持有者必須為 機構本身或子公司 The bank account must be owned by the employer's organization or its subsidy company

第三部份

本公司同意及授權 VTC 將本公司所得的政府回饋(如有), 處理及存入本表格「第二部份」所提供的銀行賬戶。 本公司並提名下列人員(1-2 位)專責處理、聯絡及收取有關 PISE 之銀行賬戶事務及資訊:

We hereby agree and authorize VTC to handle and deposit government incentive allowance (if any) to our bank account stated in Part II. We appoint the following personnel(s) to handle and receive our bank account matters related to PISE:

聯絡人姓名 Contact Person Name:			
職位 Position:			
電郵 Email Address:		直線 Direct Line:	

聯絡人姓名 Contact Person Name:			
職位 Position:			
電郵 Email Address:		直線 Direct Line:	

如有任何收款戶口資料需要更新, 本公司會主動聯絡 VTC Earn & Learn 職學計劃辦事處; 否則, 所有因資料錯漏引致之延誤及銀行費用均由本公司承擔。

We will proactively contact VTC Earn and Learn Scheme Office for any update information about the organization name or bank account. Otherwise, any fee or charge incurred by the delay or invalid information would be borne by the company.

公司代表簽署及公司印章 Company representative's signature and company chop
--

姓名 Name: _____

職位 Title: _____

日期 Date: _____

請將填妥之表格電郵或寄回 VTC Earn & Learn 職學計劃辦事處。

Please fill in the information and send to VTC Earn & Learn Office by email or by post.

電郵 Email address: stepho@vtc.edu.hk

郵寄地址 Postal Address: 九龍長沙灣長裕街 10 號億京廣場 2 期 29 樓 E 室 VTC Earn & Learn 職學計劃辦事處。
VTC Earn & Learn Scheme Office. Unit E, 29/F, Billion Plaza II, 10 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan, Kowloon.